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PROGRAM VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE KONANÉ DNE 4.10.2024 
 

• Zahájení - přivítání přítomných 

o Informace o počtu přítomných členů SUV na VČS (předseda SUV) 

• Zpráva o činnosti výboru za období od poslední VČS (předseda SUV) 

• Informace o posunu termínu na kontrolu účetnictví revizní komisí o hospodaření SUV. 

Posun je způsoben zpožděním vypracování účetní rozvahy účetním, ve vazbě na jeho vyšší 

vytížení po legislativních změnách souvisejících se zpracováním účetnictví. Jakmile bude 

účetní rozvaha vypracována, bude předána revizní komisi a ta provede kontrolu účetnictví. 

(předseda SUV) 

• Plán činnosti výboru na nejbližší období (předseda SUV) 

o 8/2025 odečty a výměna vodoměrů 

o 9/2025 brigáda kolem vodojemu 

o Pokračování v rekonstrukci čerpadlovny 

o Zažádání u ČEZ o přivedení EE na hranici pozemku pod reservoarem. EE je potřeba: 

▪ pro vytvoření bezdrátového kontinuelního hlídání hladiny v reservoaru 

▪ pro servisní práce na reservoaru (dezinfekce) bez elektrocentrály 

o Zahájení práce na vytvoření kontinuelního měření hladiny v reservoaru, 

komunikujícím s řídícím systémem v čerpadlovně 

• Plán činností na delší období (předseda SUV) 

o Dle naspořených financí pokračovat v obnově vodovodního řadu dle aktuelního 

stavu. 

▪ Dnes je na účtu na opravy cca 300tis Kč, což je minimální částka pro zahájení 

další fáze rekonstrukce VŘ 

• Různé – názory a připomínky členů SUV 

o Požadavek členů SUV na změnu rozpočítání nákladů na cenu vody. Z celkové ceny za 

m3 vody budou vyjmuty náklady, které nejsou související s množstvím odebrané 

vody. Jedná se o režijní náklady související s administrací výboru. Tyto náklady 

budou rozděleny mezi všechny členy rovným dílem.  

• Návrh usnesení a hlasování o jednotlivých bodech usnesení VČS (předseda SUV) 

 

 

Zpracoval:  4.10.2024, Pošva Tomáš, předseda SUV  


